
Glasvezel voor particulier en ondernemer
In de afgelopen anderhalf jaar heeft Omega-ICT op 
diverse plaatsen in Nederland glasvezel geïnstal-
leerd. Een aantal ondernemers en particulieren uit 
Neede heeft mij daarom gevraagd advies te geven 
over glasvezel in Neede. Ik heb enkele veel voor-
komende vragen uitgelicht om u te helpen met 
beslissen om al of niet glasvezel te nemen.

Glasvezel is toch veel duurder?
Als je een compleet pakket neemt, zijn de kosten 
niet hoger dan wat u gewend bent te betalen voor 
Internet, telefoon en televisie. Voorbeeld: 
Maandelijks betaalt u standaard aan de KPN 19 
euro voor een gewone telefonie aansluiting, daar-
naast ongeveer 16 euro voor de televisieaanslui-
ting en zo’n 20 euro voor internet. Samen is dat 
55 euro. Een standaard 3 in 1 glasvezelpakket kost 
hetzelfde en u heeft er digitale televisie bij. Als u 
geen digitale televisie wilt, bent u voor zo’n 45 
euro klaar.

Ik hoef niet zo nodig, ik haal alleen de mail 
op, kijk een beetje tv en daar houdt het mee 
op. Wat is dan het voordeel van glasvezel?
Op dit moment hebben we alleen de “bekende 
diensten” over internet; internetten, bellen en tv. 
Een jaar na oplevering van de dienst is er nog veel 
meer mogelijk. Vooral het MKB zal na vrijgave veel 
voordeel vinden. Snel en kostenloos PIN afhande-
len is daar een van. Nu het kostenverschil zo gering 
is met de huidige diensten, kan ik u adviseren om 
mee te doen met de glasvezel actie. Voordat er 
weer een actie komt in Neede zijn we zeker een 
aantal jaren verder. En als deze dan wel succesvol 
is, duurt het wederom een jaar voor vrijgave voor 
andere diensten.

Over een jaar worden de aanbieders vrij ge-
geven. Kan ik niet beter wachten?
Als u nu instapt en in ieder geval een aansluitpunt 
in uw huis/bedrijf heeft en daarmee Neede mee-
helpt om aan het vereiste aantal aansluitingen te 
komen, kan het glasvezel zich verder ontwikkelen. 
Geloof mij, het is net als telefonie in het begin van 
vorige eeuw: toen een leuk speeltje en een luxe, nu 
niet meer weg te denken in de huidige maatschap-
pij. Om het glasvezel te realiseren is er een mini-
mum aantal aansluitingen nodig. Als deze aanslui-
tingen er nu niet komen, zal er  geen glasvezel in 
de grond worden gelegd, en kan het nog wel jaren 
gaan duren voordat men weer een poging waagt. 
Deventer is een goed voorbeeld, daar is glasvezel 
al een jaar actief, het storingspercentage is SUPER 
laag in verhouding met kabel en ADSL. 

Ik heb gehoord dat telefonie over glas niet 
goed werkt, kan ik niet beter de telefonie 
gewoon laten wat het is?
Het storingspercentage van telefonie ligt lager dan 
bij internet en bellen van andere adsl aanbieders. 
Niets is storingsvrij Maar bij de leveranciers die 
een thuisinstallatie aanbieden, kunt u er van uit 
gaan dat alles werkend wordt opgeleverd en dat 
u niet zonder telefoon komt te zitten. De nazorg is 
in goede handen. 

Ondernemers vroegen mij het volgende:
Ik heb meerdere telefoonlijnen lopen, maar 
kan maar maximaal 2 telefoonaansluitingen 
op de glasvezel zetten, daar schiet ik weinig 
mee op.
Niet in het geheel onwaar. Maar als u de spraak-
lijn die u het meest gebruikt voor uitgaand bellen, 
overzet naar glas met een belabonnement van 5 

euro voor onbeperkt bellen naar vaste nummers in 
Nederland, kunt u toch redelijk besparen.

Ik heb een fax- en/of PIN lijn, kan die over-
gezet naar glas? 
Mijn advies: Niet doen. De telefoonlijn op glasvezel 
heeft een beperkt bereik, het signaal van pin en 
fax gaat meestal boven de frequenties van normale 
spraak uit. Hierdoor kan op glas verlies van gege-
vens optreden. Ook het pinnen over internet wordt 
niet ondersteund door de huidige aanbieders, 
omdat hier zware eisen voor staan. Ongeveer een 
jaar na activering van glasvezel zullen er zakelijke 
aanbieders ook toegang krijgen tot het glasvezel-
netwerk, waardoor pinnen over internet mogelijk 
wordt, en dus ook goedkoper.

Ik wil zelf/mijn personeel laten telewerken. 
Is glasvezel dan een verbetering?
Zeker. Omdat glasvezel in twee richtingen een hoge 
gegevensoverdracht mogelijk maakt, is een derge-
lijke verbinding zeer geschikt voor telewerken. 

Ik heb een alarminstallatie die verbinding 
maakt met een meldkamer. Kan deze wel op 
de glasvezel?
Op het telefonie gedeelte niet, zie het fax/ pin ver-
haal. Maar als de meldkamer ook meldingen kan 
ontvangen via internet, zijn er technische moge-
lijkheden om dit op te lossen. Hier zijn wel kosten 
aan verbonden. Andere (voorlopige) oplossing: een 
analoge telefoonlijn houden voor pin, fax en alarm. 
De rest via glas.

Ik heb een mailserver. Kan deze ook op de 
glasvezelverbinding werken?
Dat kan. Met een aantal kleine aanpassingen is dit 
zeker te realiseren. 

Sommige glasvezelaanbieders bieden bij 
bepaalde pakketten gratis installatie aan, 
maar ik wil een ander pakket. Kun jij dat bij 
mij komen installeren? En wat kost het?
Ja, ik kan bij u komen installeren. Ik ben in de 
buurt, ik lever de glasvezel installaties voor een van 
uw aanbieders. De kosten hangen af van wat er 
geïnstalleerd moet worden, maar zijn zeer redelijk 
te noemen. Voordeel voor u: U weet zeker dat alles 
werkt en krijgt u uitstekende nazorg.

Glasvezel en Omega-ICT
Als onafhankelijk installateur ben ik met een van 
de partijen in zee gegaan om bij u de installatie 
aan huis te doen. Deze partij bestaat al langere tijd 
en was een van de pioniers in de tijd dat ADSL in 
het buitengebied (buiten de grote steden) moest 
worden aangelegd in Oost Nederland. Mijn erva-
ring met deze partij is al zeven jaar heel positief. 
Korte wachttijden bij de helpdesk en vakbekwame 
mensen die u  in begrijpelijke taal ondersteunen.
Contact met Omega-ICT en ComputerAmbulance-
Deventer
Als u vragen heeft over glasvezel of andere zaken, 
kunt u (behalve bij de leveranciers) ook contact met 
mij opnemen. Ook voor advies, bouw, onderhoud 
en installatie van netwerken, levering van compu-
ters, servers en alle andere computergerelateerde 
zaken kunt u terecht bij Omega-ICT.  
Telefoon: 0570-672010.
Mocht u een spoedklus hebben, bijvoorbeeld een 
gecrashte computer, een internet verbinding die 
het niet doet, of andere zaken kunt u ons bellen 
op: 0900-5700000.

Tot Ziens!
Wouter Nijkerk

Glasvezel
Installeer ik het straks (gratis) bij u thuis?

Wouter Nijkerk, computer- en netwerk- 
specialist en eigenaar van Omega-ICT en 
ComputerAmbulanceDeventer.nl. 
Mijn bedrijf lost storingen op die met com-
puters en netwerken te maken hebben, in 
de klein zakelijke en particuliere markt. Wij 
bouwen, onderhouden en beheren bedrijfs-
netwerken. Dit doen wij bij o.a. Eleveld  
Afbouw in Neede, Bandencentrum Steverink 
in Deventer en B&E Financiële dienstverlening 
in Apeldoorn. Bij deze bedrijven is telewerken 
(werken vanuit huis) een noodzaak en heeft 
Omega-ICT een veilige, werkende oplossing 
verschaft. Voor computer spoedgevallen heb-
ben wij de ComputerAmbulanceDeventer 
noodlijn: 0900-5700000. Deze geldt ook in 
Neede.

Beste inwoners van Neede, 

graag stel ik mij aan u voor:                                       Omega-ICT  en  ComputerAmbulanceDeventer

Neede, investeer in de toekomst!


